
کنش ۱۰۰ میلیاردی مصاف لورفتن ترا

کنش مالی  گری مجلس از ترا افشا
رائفی پور

گری  این روزها رقابت های داخلی اصولگرایان به افشا
در موضوعات مالی رسیده است. از اسفندماه سال 
کبر رائفی پور جزو کسانی است که با حواشی  گذشته، علی ا
خود در صدر اخبار حضور دارد؛ در روزهای اخیر اما، 
برخی مدعی شدند او از شخصی در دور دوم انتخابات 
مجلس حمایت کرده که خودش پرده از دریافت سکه 
از سوی او برداشته بود، اما هیات تحقیق و تفحص هم 
« نوشت: در نتیجه گیری  بیکار نبود. دیروز »مشرق نیوز
گزارش هیات تحقیق و تفحص مجلس از بانک ها به 
این موضوع مهم اشاره  شده است که موسسه مصاف 
نوعی پول شویی از حساب های حقوقی خود انجام داده 
است. طبق آنچه در اسناد منتشره آمده، موسسه مصاف 
پول های قابل توجهی به حساب افراد خاصی واریز کرده 
است که برخی از آن ها کارمندان همین موسسه مصاف 
بوده و برخی دیگر نیز فعالان مجازی شناخته شده ای 
هستند؛ همین موضوع باعث شد تا در نامه هیات تحقیق 
کنش های  کنش های موسسه به عنوان ترا و تفحص، از ترا
مشکوک و دارای ابهام با مصارف نامشخص یاد شود. بر 
اساس استخراج صورت گرفته از این موسسه نزدیک ۱۴ 
میلیارد تومان به حساب امیرحسین رائفی پور  )برادر 
کبر رائفی پور ( واریز شده است. در صورت های  علی ا
کنش های مبهم  مالی، خواهر رائفی پور نیز از این ترا
داشته و مبالغی به حساب این شخص نیز واریز شده 
است. همچنین افرادی دیگر نیز نام شان در میان لیست 
واریزی ها و برداشتی های مصاف وجود دارد که در فضای 
مجازی فعال بوده و هرکدام به  نوعی با موسسه مصاف 
و شخص رائفی پور ارتباط دارند. بررسی واریزی های 
مصاف نیز در این گزارش نکات قابل تاملی دارد، از جمله 
آنکه نزدیک به ۴۸ نفر به صورت شبکه ای مبالغی بیش 
از حدود ۱۰۰ میلیون تومان به بالا به حساب مصاف در 
بانک صادرات پول واریز کرده اند که تعداد آن ها به ۴۸ نفر 
می رسد. این افراد درمجموع ۸ میلیارد و پانصد میلیون 
تومان به حساب مصافی ها پول واریز کرده اند. همچنین 
در همین بازه زمانی ۳۰ میلیارد تومان نیز به حساب 

مصاف در بانک ملی پول واریزشده است.«
 

کنش رائفی پور چه بود؟    وا
ح  گردش حساب ۱۰۰ میلیاردی موسسه مصاف مطر
شد که تا امروز شفاف سازی در مورد آن صورت نگرفته 
است. وی در گفت وگویی با جماران بیان کرد: نه، از آن 
نماینده ای که رشوه گرفته بود، هیچ حمایتی نکردم. 
من به شخص خاصی اشاره نمی کنم. اصلاح طلبان، 
جبهه متحد، صدای ملت، امنا و... هر کدام یک لیستی 
ارائه دادند. من تنها در رابطه با لیست خودم می توانم 
کات زیادی داشت، اما با هم  پاسخگو باشم. لیست اشترا
یکی نبود. رائفی پور در خصوص شفاف سازی حساب 
خسین  و  »خسن  گفته اند،  داشت:  بیان  خود  مالی 
دختران معاویه«! در حالی که نه خسن و خسین بودند، 
؛ بلکه پسر و بچه های امیرالمومنین بودند!  و نه دختر
۱۰۰ میلیارد را چطور بیان کردند؟ اصلا اعداد این نیست 
و مخدوش است. این چه کار غیرقانونی است که صورت 
گرفته؟! روز قبل آن نیز حساب بانکی یک نفر پخش 
می شود؛ چرا هر کسی که منتقد شماست، حساب آن را 
پخش می کنید؟! شما چه کسی هستید که دسترسی در 
این سطح دارید؟! آن هم دسترسی به چند بانک! وی 
ادامه داد: مسأله بعدی این است که هنگام برداشت 
یکبار و واریز را هم یکبار دیگر حساب کرده اند. مثل این 
می ماند که از جیبی ۱۰۰ تومان برداشته و به آن جیب 
گذاشته و آن را ۲۰۰ تومان حساب کنند! برای ۲ سال ۲۵ 
میلیارد حساب کردند. ۲۵ میلیارد که در این مجموعه 
۲۰۰هزار میلیارد رکورد حساب داشته است؛ یعنی دقیقا 
مردم پرداخت کرده اند. ما از رقم ۱۰۰ هزار تومان تا ۵۰ 
میلیون واریزی داریم. بعد می گویند آن فرد چه کسی 
بوده که برای شما ۱۰۰ میلیون واریز کرده؟! من از کجا 
باید بدانم چه کسی بوده؟! ماهی ۱ میلیارد تومان هزینه 
»موسسه مصاف« است و بقیه آن برای ساخت موکب 
بوده که اسناد آن موجود است. رائفی پور  اضافه کرد: ما 
حق بیمه کارمندان را پرداخت می کنیم و آن نیز توسط 
سازمان بیمه و امور مالیاتی بررسی شده است. هزینه 
مدرسه  ما ۵- ۶ میلیارد است و خیریه »مهر مهدوی« نیز 
گانه دارد؛ یکی از آن ها در بانک صادرات  که حساب جدا
و دیگری بانک ملت است. از مصاف خواستیم به موکب 
قرض دهد و بعد از دو ماه که مردم پول موکب را دادند، 
آن را پس گرفتیم و این پرداختی ها از صادرات به ملت و 
ملت به صادرات صورت گرفته که تمام این ها را چهار بار 
کنش  حساب کرده اند. وی تصریح کرد: از ۴۷ میلیارد)ترا
مالی(، ۲۸/۷۰۰ میلیارد، مصاف به مصاف بود. از رسانه ها 
که حافظ حریم خصوصی مردم باشند.  انتظار دارم 
که با این  گفت  که سخنگوی قوه قضائیه  همان طور 
افراد باید برخورد صورت گیرد. ما هم پیگیری می کنیم تا 
برخورد شود. من می خواهم کاری کنم تا بعد از این کسی 
جرأت نکند این کار را انجام دهد و هزینه آن را می پردازم و 
اشکال ندارد. وی در پایان این جریان را کاملا »سیاسی« 
دانست و افزود: چرا باید در شب دور دوم انتخابات 

منتشر شود؟!

آرمان ملی- حمید شجاعی:  پس از کش و 
قو س های فراوان پیرامون تعطیلات آخر هفته 
و اظهارنظرها، میزگردها و برنامه های مختلف و 
در نهایت شنیدن سخنان مخالفان و موافقان 
بالاخره نمایندگان مجلس در جلسه علنی 
چهارشنبه ۲۶ اردیبهشت با ۱۳۶ موافق، ۶۶ 
مخالف و ۳ رأی ممتنع موافقت کردند تا طرح 
تعطیلی شنبه ها در مجلس مصوب و به شورای 
گر در این شورا نیز مورد  نگهبان فرستاده شود تا ا
پذیرش قرار گرفت، برای اجرا به دولت ابلاغ گردد. 
اما به نظر این مصوبه مجلس بی مخالف و نظر 
هم نیست و هر روز از پی روز دیگر اظهارنظری 
در فضای رسانه ای پیرامون مذمت تعطیلی 
شنبه ها مطرح می شود.. مساله اینجاست که 
اساس تعطیلی آخر هفته و افزایش آن به دور روز 
بر مبنای ارائه لایحه دولت به مجلس در راستای 
ماده ۸۷ قانون مدیریت خدمات کشوری درباره 
کاهش ساعات کاری ادارات و افزایش تعطیلات 
پایان هفته بوده است. اما به طور مشخص ۲ نوع 
ح است.  نگاه به مساله تعطیلی شنبه ها مطر
نخست؛ آنهایی که موضوع را از دریچه مسائل 
اقتصادی و ارتباطات بین المللی کشور با جهان 
می بینند و نگرش دوم آنهایی که موضوع را صرفا 
از منظر مسائل مذهبی و اعتقادی می نگرند. در 
گر بنا را بر چرایی این مساله بگذاریم  حالی که ا
که اساسا چرا به جز جمعه یک روز دیگر باید 
تعطیل باشد و علت را دریابیم دیگر مساله تا حد 
زیادی حل می شود. استدلال منطقی نیز از این 
قرار است؛ از آنجا که در جهان اغلب کشورها 
شنبه و یکشنبه تعطیل هستند و در ایران نیز 
پنجشنبه ها نیمه تعطیل و جمعه ها تعطیل 
است عملا از هفت روز هفته که می توان با دنیا 
ارتباط برقرار کرد، ۴ روز آن بابت تعطیلات کنار 
می رود و عملا برای مراودات، داد و ستدهای 
بین المللی ۳ روز باقی می ماند و بسیاری از 
فرصت ها و اقدامات به همین خاطر بعضا از 
دست رفته یا به تاخیر می افتد. اما اینکه بتوانیم 
در تعطیلات تا حدی خود را با جهان همسان 
کنیم بیشتر و بهتر در جهت منافع ملی خواهد 
گر  بود. چرا که به لحاظ هزینه فایده اقتصادی ا
به موضوع نگاه کنیم این می شود که در صورت 
تعطیلی شنبه ها و روز کاری شدن پنجشنبه ها 
به جای ۳ روز ۴ روز کاری خواهیم داشت که 
به مراودات اقتصادی، مالی و تجاری با دنیا 

بپردازیم. اما تعطیلی پنجشنبه ها عملا چیزی 
را تغییر نخواهد داد و در بر همان پاشنه سابق 
که پنجشنبه ها سابق بر  خواهد چرخید چرا 
این نیز نیمه تعطیل بوده است. در همین راستا 
عباس آخوندی، وزیر راه و شهرسازی دولت 
کنش به مصوبه تعطیل شدن  دوازدهم در وا
شنبه در مجلس یازدهم، در کانال تلگرامی خود 
نوشت: »کشوری که مراودات مالی و بازرگانی اش 
با تحریم روبه رو است و فعالیت های تجاری اش 
با ده ها واسطه و هزینه های مالی متعدد صورت 
چه  و  باشد  تعطیل  شنبه ها  چه  می گیرد، 

پنجشنبه! چه فرقی می کند؟«

   ایستادگی بر شنبه ها
مخالفان تعطیلی شنبه ها شاید باورشان 
نمی شد که در مجلس همراه و همسوی دولت 
که از قضا مجلس انقلابی است این طرح تصویب 
شود و از این جهت در حالت آچمز قرار گرفته اند. 
چنانکه امروز مجلس را هدف انتقاد و حمله 
قرار داده اند. اما مهم این است که حتی این 
کار پی برده و بر  مجلس نیز به اهمیت این 
مبنای نظر کارشناسی اقدام کرده است. چنانکه 
اخیرا محسن پیرهادی، عضو هیأت رئیس 
مجلس گفته است: »کسی که در مورد تعطیلی 
پنجشنبه ها صحبت می کند عملا از اقتصاد 
فهمی ندارد و با تعطیلی روز پنج شنبه عملا 
چهار روز تعامل ما با دنیا قطع می شود. کسانی 

درباره تعطیلی پنج شنبه صحبت می کنند که 
کاری در حوزه اقتصادی نکرده اند. ۳۶ تشکل 
اقتصادی از مجلس درخواست تعطیلی شنبه 
را مطرح کردند تا ارتباط مان با دنیا قطع نشود؛ 
کثر کشور های منطقه روز شنبه را تعطیل کردند،  ا
چون آن ها برای منافع اقتصادی کشورشان 
برنامه دارند؛ پس با احساسات تصمیم گیری 
نکنیم و در راستای کمک به اقتصاد حرکت 
کنیم.« جالب اینکه در جلسه چهارشنبه مجلس 
پور ابراهیمی، رئیس کمیسیون اقتصادی نیز 
گفت: ضمن  در حمایت از تعطیلی شنبه ها 
گر قرار است تصمیم بگیریم باید  توجه به باور ها ا
منافع و اقتدار جمهوری اسلامی حفظ شود.« 
کمیسیون اجتماعی  ولی اسماعیلی، رئیس 
مجلس نیز بیان کرد: »ما از دو بال اقتصادی 
کشور یعنی اتاق تعاون ایران و اتاق بازرگانی 
ایران استعلام گرفتیم و موافق تعطیلی شنبه ها 
گر به حجت شرعی نرسیده بودم از  بودند. ا
تعطیلی شنبه ها دفاع نمی کردم. با تعطیلی ۴ 
روز خسارتی معادل ۸ میلیارد دلار به ما تحمیل 
می شود و این یعنی خود تحریمی.« حال اینکه 
مخالفان تعطیلی شنبه ها تمام منطق شان بر 
روی مسائل دینی استوار است که چون شنبه 
روز تعطیلی یهودیان در جهان است نباید ایران 
تعطیل باشد. جالب اینکه اخیرا نامه ای با عنوان 
»متن استفتا از آیت ا... جوادی آملی درباره 
اجتماعی  شبکه های  در  شنبه ها«  تعطیلی 

دست به دست می شود که در آن آمده: »از آنجا 
که تعطیلی روز شنبه هماهنگ شدن با بازار و 
دادوستد های اقتصادی جهانی و موثر در حل 
برخی مشکلات اقتصادی و مهار تورم است 
و قصد تشبه به مخالفین نیست بلکه تعامل 
است؛ لذا تعطیلی روز شنبه علاوه بر روز جمعه، 

مانعی ندارد.« 

   نظر مخالفان 
مجلس  کارشناسی  مصوبه  اندازه  هر 
موافقانی داشته و دارد، برخی مخالفان نیز در 
خصوص آن اظهارنظر می کنند. جواد کریمی 
قدوسی، نماینده مشهد در ایکس نوشته است: 
مجلس  اخیر  مصوبه  در  شنبه ها  »تعطیلی 
مبتنی بر رسوخ و نفوذ فرهنگی دشمن درکشور 
صاحب الزمان است بنده مخالف بودم و به 
آن رای ندادم.« حسین شریعتمداری نیز در 
کیهان نوشت: »از مجلس شورای اسلامی انتظار 
نبود.« زهره سادات لاجوردی، عضو کمیسیون 
فرهنگی مجلس نیز گفته است: »با توجه به 
اینکه یکی از تبعات تعطیلی شنبه ها استحاله 
فرهنگ اسلام در فرهنگ جهانی است بدون 
اینکه به جوانب مختلف و تبعات آن توجه شده 
باشد؛ بنده با تعطیلات شنبه مخالف بودم و 
رای مخالف نیز دادم.« عباس گودرزی، نماینده 
بروجرد نیز موافقان تعطیل شدن شنبه به 
جای پنجشنبه را به زیرسوال بردن مناسک 
دینی، سبک زندگی و سنت های مردم ایران 
متهم کرده است. اما نکته جالب نظر محمدرضا 
میرتاج الدینی، نماینده مخالف تبریز است که 
گاندای  اصل ارائه این مصوبه را بر اساس پروپا

رسانه ای دانسته است.

   در نهایت... 
ح  طر خود  پایانی  روزهای  در  مجلس 
کارشناسی و درستی را به تصویب رسانده که 
بر پایه منافع ملی و در راستای حل مشکلات 
اقتصادی کشور در جهت تعامل با دنیاست. هر 
کنون مخالفان در پی فشارآوردن  چند که از هم ا
به شورای نگهبان در جهت رد این مصوبه 
هستند اما انتظار این است که شورای نگهبان 
نیز بر مبنای نگاه کارشناسی مصوبه فوق را تایید 
و برای اجرا ابلاغ کند تا قدمی در راستای حل 

مشکلات کشور برداشته شود. 
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»آرمان ملی« حواشی تصویب تعطیلی شنبه ها را بررسی می کند

 ایستادگی  مجلس بر مصوبه ای کارشناسی
  جنجال شنبه ها از موافق تا مخالفان 

 پشت پرده کناره گیری نبویان 
چه بود؟

شمارش معکوس برای افتتاحیه مجلس 
کنان جدید آن به صحن  دوازدهم و ورود سا
علنی آغاز شده است و هر چه زمان می گذرد، 
گمانه زنی های بر سر کرسی ریاست مجلس و 
نواب آن بیشتر می شود، خاصه آنکه اختلافات 
مجلس  به  راه یافته  گرایان  اصوا میان  در 
دوازدهم آنقدر زیاد شده است که باید دید 
غنائم را چگونه میان خود تقسیم خواهند کرد. 
گرچه اصولگرایان در این مجلس نیز دست بالا 
را دارند اما اختلافات و چنددستگی بین آنها 
از یک سو تعداد کاندیداها برای هر یک از این 
کرسی ها را زیاد کرده است و از سوی دیگر شانس 
اصلاح طلبان و مستقلین که بنا به گفته نوری 
قزلجه سهم قابل توجهی در این مجلس دارند 
را نیز بالا برده است تا آنها نیز در بزنگاه تقسیم 
کرسی های هیات رئیسه بتوانند سهمی برای 
خود قائل شوند. خبرآنلاین نوشت: در این میان 
گرچه دعوای اصلی اصولگرایان بر سر صندلی 
ریاست مجلس دوازدهم است، اما نمی توان از 
رقابت بر سر کرسی های نواب رئیسی اول و دوم 

نیز عبور کرد. 
   انصراف نبویان هدفمند بود؟

گر چه بعد از انتخابات مجلس دوازدهم و  ا
کسب رتبه اول رأی در تهران، نام محمود نبویان، 
به عنوان یکی از گزینه های اصلی برای رقابت بر 
سر کرسی ریاست مجلس شنیده می شد، اما 
، از رقابت با قالیباف انصراف  او در روزهای اخیر
داد و گفت: »به هیچ  وجه قصد ریاست مجلس 
ندارم و اصلا دنبال این موارد نیستم. به دوستانی 
هم که به دنبال ریاست مجلس هستند توصیه 
می کنم قرار است یک پست ابزار باشد هدف 
نیست. او بعد از گفتن این جملات خود را از 
لیست کاندیداهای ریاست حذف و وارد لیست 
کاندیداهای نایب رئیسی شد. برخی نیز مدعی 
شده اند که در توافقی پشت پرده بین پایداری ها و 
قالیبافی ها، نبویان هدفمند از انتخابات ریاست 
مجلس کنار رفته است تا به جای آنکه شانسش 
را در میدانی که احتمال موفقیتش پایین است 
بیازماید، در میدانی دیگر که شانس بیشتری 
، فعال سیاسی  دارد ورود کند. عباس امیری فر
اصولگرا، در گفت وگو با »خبرآنلاین« گفته بود: 
»ممکن است که آقایان حاجی بابایی یا نبویان 
نایب رئیس شوند. البته، آقای نبویان به  نسبت 
گرفت. از ایشان  آقای رسایی موضع خوبی 
پرسیده بودند که آقای قالیباف ایراد دارد و پاسخ 
گر آقای قالیباف یک اشکال دارد،  داده بود که ا

بنده ۱۰ ایراد دارم.«
یا  می آید  ریاست  برای  ذوالنوری     

نایب رئیسی؟
کرسی  که این روزها بر  مجتبی ذوالنوری 
نایب رئیسی مجلس یازدهم نشسته است، یکی 
از چهره هایی است که نامش در کنار قالیباف، 
متکی و نیکزاد برای ریاست مجلس دوازدهم 
مطرح است. برخی خبرها حکایت از آن دارد که 
ذوالنوری و متکی یک توافقی حدود یک هفته 
پیش داشته اند که ظاهرا از ۶۰ یا ۷۰ نماینده 
استمزاج کنند که کدام یک شان درصحنه باقی 
بماند. برهمین اساس نیز نام ذالنوری این 
روزها علاوه بر ریاست مجلس در میان اسامی 
مطرح شده برای نایب رئیسی مجلس نیز دیده 

می شود. 
   وزرای احمدی نژاد به صف شدند

وزرای احمدی نژاد همان طور که در مجلس 
یازدهم حضور دارند در مجلس دوازدهم نیز 
برخی اسامی دیده می شود. چهره هایی که 
روزی ردای وزارت در دولت بهار را به تن کرده 
بودند و حال با نشستن بر روی صندلی مجلس 
برای مردم می خواهند تصمیم بگیرند. عبدالرضا 
مصری، علی نیکزاد، حمیدرضا حاجی بابایی، 
منوچهر متکی و شمس الدین حسینی همان 
چهره هایی هستند که نام شان برای حضور در 
انتخابات هیأت رئیسه مجلس شنیده می شود. 
اما در میان همه این چهره های نام آشنا و حتی 
جنجالی که خود را آماده نبرد برای رسیدن به 
کرسی نایب رئیسی مجلس گرفتند، حسین علی 
حاجی دلیگانی نماینده مردم شاهین شهر در 
مجلس نیز خود را به عنوان گزینه نایب رئیسی 

مجلس معرفی کرده است. 

آرمان ملی- مطهره شفیعی: مشخص بود که 
دولت برای داشتن کرسی تاثیرگذار در مجلس 
باقی  که به یکسال  منفعل نخواهد بود، چرا 
مانده از دولت سیزدهم فکر نمی کنند و این تصور 
را دارند بر اساس آنچه در گذشته روال بوده، 
رئیسی باردیگر برای چهار سال بر کرسی ریاست 
در  که  زد  خواهد  تکیه  چهاردهم  جمهوری 
چنین شرایطی نیاز به همراهی مجلس هست. 
در همین راستا روزگذشته از کاندیدای دولت 
برای ریاست مجلس رونمایی شد. خبرآنلاین 
از  اصولگرا  رسانه ای  فعالان  »برخی  نوشت: 
تمرکز جریان نزدیک به دولت بر روی فردی 
به نام ابراهیم عزیزی برای ریاست مجلس خبر 
داده اند. آنگونه که انتخاب روایت کرده، به گفته 
این فعالان رسانه ای، ابراهیم عزیزی، حقوقدان 
و سخنگوی اسبق شورای نگهبان و نماینده 
گزینه اصلی ائتلاف امنا برای ریاست  تهران، 

مجلس آینده است.«

   چالش امنا با دولت 
 البته عزیزی علاوه بر اینکه می تواند کاندیدای 
دولت برای ریاست مجلس باشد اما باید توجه 
کرد که او عضو امناست یعنی او رقیب قالیباف برای 
تحقق تغییر و تحولی است که امنا به دنبال آن است. 
ح هدف خودش یعنی کنارزدن  امنا ابایی از طر
قالیباف نیست چنانکه در دوم انتخابات اعلام 
کرد: »همان طور که در دور اول انتخابات بدون 
لکنت از لزوم تغییر و تحول در ساختار و مدیریت 
مجلس آینده سخن گفتیم، در دور دوم انتخابات 
هم با صدای بلند اعلام می کنیم که حضورمان 
در لیست های انتخاباتی دیگر به معنای پذیرش 
هیچ شرطی در خصوص استمرار مدیریت فعلی 
نیست و مطابق خواست صریح مردم، حتما در 
برای تحقق این موضوع تلاش  آینده  مجلس 
خواهیم کرد.« پیش از آن هم در ۱۷ اردیبهشت 
ماه بود که سیدنظام الدین موسوی، عضو هیات 
رئیسه مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه »امنا« 

برای تغییر آرایش سیاسی به نفع نخبگان 
برنامه دارد، گفت: »برای تغییر شرایط، 
مجلس آینده باید تصمیمات تاریخی و 
بزرگ گرفت. ما پدرخوانده نداریم و به خود 
متکی هستیم و از کسی هراسی نداریم و 

عقب نشینی نمی کنیم.«

   رائفی پور یار کمکی دولت 
در این میان نباید از تلاش رائفی پور برای 
حذف قالیباف از کرسی ریاست بی توجه 
بود. وی یار پشت  پرده امناست. برای بررسی 
این اختلافات به عقب بازگشت یعنی همان 
دورانی که قالیباف تلاش کرد »نواصولگرایی« 
را در مسیری متفاوت از »اصولگرایان سنتی« 
سازماندهی کند تا شاید بتواند توجهات را به 
خود معطوف و پس از آن راهی پاستور شود 
که معادلات او اشتباه از آب درآمد و در سال 
9۶ هم مانند انتخابات ریاست جمهوری 
سال ۸۴ به پاستور نرسید با این تفاوت که در 
سال 9۶ به نفع رئیسی از رقایت کناره گیری 
کنون شاید تلاش دورکردن قالیباف از  کرد و ا
ریاست مجلس هدف دوم امنا و رائفی پور 
باشد، چنانکه هدف اصلی آنها جلوگیری از 
کاندیداتوری قالیباف در انتخابات مجلس 
۱۴۰۴ است. رائفی پور در روزهای نزدیک 
به انتخابات مدعی شد: »نماینده ای در 
ازای انجام کاری ۱۴۰ سکه دریافت کرده 
است« قالیباف نیز از دادستان به عنوان 
که این موضوع  مدعی العموم خواست 
گر واقعا حرفی که زده  را پیگیری کند: »ا
شده، اتفاق افتاده باشد باید گفت فردی 
که سکه گرفته است نه صلاحیت حضور 
در این مجلس و نه صلاحیت حضور در 
گر این حرف صحت  مجلس آینده را دارد، اما ا
ندارد باید با فردی که این موضوع را مطرح 
کرده است، برخورد شود.« رائفی پور در برابر 
اظهارات قالیباف سکوت نکرد و با انتشار 
توئیتی خطاب به او نوشت: »جناب آقای 
 قالیباف وقتی آقای  قاسمیان مشاور شما، 
رئیس مرکز اسناد، موزه و کتابخانه مجلس 
صراحتا اعلام کردند ۲۰۰ نفر )دوسوم( از 
نمایندگان مجلس ازجمله شخص شما 
هیچ اعتقادی به شفافیت نداشته و از ترس 
بنده و رسانه ها به آن تن داده اید .آیا نیازی 

ندیدید که مدعی العموم درباره این ادعا 
ورود پیدا کند؟«

   دولت به دنبال تکرار دعوت سال ۱4۰۰
در اذهان بسیاری از افراد هست که 
در اردیبهشت ۱۴۰۰ بیش از ۲۲۰ نماینده 
مجلس شورای اسلامی در نامه ای خطاب 
به سیدابراهیم رئیسی، با تشریح وضعیت 
و شرایط اقتصادی، سیاسی، اجتماعی 
کشور و تبیین شاخص های  و فرهنگی 
رئیس قوه مجریه مطلوب آینده، از وی 
برای حضور و نامزدی در انتخابات ریاست 
کنون  جمهوری ۲۸خرداد دعوت کردند. ا
اما شرایط فرق کرده و دولت نیازمند حامی 
سیاسی  فعال  مهاجری  محمد  است. 
اصولگرا گفته بود: »با یک پدیده ای مواجه 
هستیم و آن این است که حتی چند ماه 
قبل از اینکه مجلس جدید تشکیل شود، 
دعوا شروع شد بر سر اینکه چه کسی بر 
کرسی ریاست مجلس بنشیند. جریانی 
الان دارند فعال می شوند که موافقان و 
مخالفان آقای قالیباف را در یک جریان 
همه  مثلا  و  کنند  جمع آوری  واحد 
کسیون دور هم جمع  اصولگرایان در یک فرا
شوند. ممکن است این اتفاق به شکل 
ظاهری مثلا برای یک هفته شکل بگیرد، 
ولی می دانیم اختلافات بسیار اساسی 
کسیون مجلس می خواهند  است و یک فرا
کسیون های دیگر  وکیل الدوله باشند و فرا
نمی خواهند وکیل الدوله باشند.« از سوی 
دیگر جلال رشیدی کوچی، نماینده مردم 
مرودشت در مجلس معتقد است: »اینکه 
الان هم دولت با مجلس و به ویژه آقای 
قالیباف درخصوص مسائل مختلفی که 
مردم شاهد آن هستند اختلاف پیدا کرده 
دقیقا برای ریاست دوره بعد مجلس است. 
یعنی در مسائلی که دارد مطرح می شود 
نگاه من این است که به دنبال این هستند 
که بر ریاست مجلس دور بعد اثرگذار باشند 
و من فکر می کنم که ریاست آقای قالیباف 
برای دولت مطلوب نباشد.« در نهایت با 
مطرح شدن نام عزیزی موضوع به بیش 
کسیون افزایش یافته و خواهان  از یک فرا

کرسی ریاست هستند.

گزارش »آرمان ملی« از گزینه جدید ریاست مجلس

قالیباف فکر نمی کرد رو دست بخورد

 رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس:  
دو بال اقتصادی کشور موافق 

تعطیلی شنبه ها هستند

 کریمی قدوسی:  
تعطیلی شنبه ها رسوخ و نفوذ فرهنگی 

دشمن در کشور است 


